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Produktionsvolymer
Under en tid har tendensen varit en 
avmattning av försäljningen inom Eu-
ropa. Vi har också sett en nedgång i 
produktionstakten den senaste tiden. 

Information
IF Metall fick information från företa-
get 30 minuter innan alla i produktion 
fick veta företagets planer. 

Förhandling
Förhandlingar kommer att inledas 
denna vecka. De sker både på klubb- 
och gruppstyrelsenivå. Dessutom 
ska en risk- och konsekvensanalys 
genomföras kring effekterna av de nya 
skiftformerna.

Konsultia
Samtliga Konsultiaanställda kommer 
att beröras av nedgången. Förhand-
ling om turordning och uppsägningar 
genomförs mellan Konsultia och IF 
Metalls avdelning. Klubben deltar inte 
i dessa förhandlingar. 

Informationsmöten
Informationsmöten planeras inom 
kort för alla IF Metallmedlemmar 
inom Konsultia. Tanken är att även A-
kassehandläggare från IF Metall ska 
delta på mötena.

Treskiftet avslutas -
400 Konsultia bort!

Igår, 27 november, meddelade företaget att de avslutar treskift och 
femskift i produktion. Efter nyår är det två- och fyrskift som blir de 
huvudsakliga arbetstidformerna.

De Konsultiaanställda fick den usla “julklappen” att inte få fortsätta 
på Volvo.  Det är över 400 av våra arbetskamrater som går en osäker 
framtid till mötes.

För Volvoanställda väntar omställning av arbetstiden, nya skiftlag 
och omplaceringar.

Vi återkommer så snart vi vet när 
informationsmöten kan genomföras.

Inhyrningens baksida
Vi arbetar i en bransch som påverkas 
av konjunkturer. Under en lång tid har 
det varit högkonjunktur inom fordon-
sindustrin. Förr eller senare viker det 
nedåt.

Volvo har valt en strategi som innebär 
att inhyrd personal ska vara buffert 
mot konjunktursvängningar. Volvo 
lämpar över arbetsgivaransvaret på ett 
bemanningsföretag och de otrygga an-
ställningarna på de Konsultiaanställda. 

Det är bemanningsföretaget som 
varslar och säger upp personal. Hela 
denna process bygger på att det ska 
gå fort och smidigt för Volvo att skicka 
iväg personal vid nedgångar.

Klubben är som tidigare kritisk till 
Volvos bemanningsstrategi.

För Volvoanställda
Stora förändringar kommer också att 
ske för Volvoanställda som blir kvar 
på fabriken. 

Klarar vi volymerna?
Den kanske viktigaste förhandlings-

frågan är om vi kommer att klara 
produktionsvolymerna när vi ska köra 
tvåskift. Vilken blir den tänkta timtakten 
och bemannignen?

Det vi inte vill hamna i är att vi ständigt 
ska ligga efter i produktion och riskera 
krav på övertid direkt efter nyår.

Övriga förhandlingsfrågor
Klubb- och gruppstyrelser kommer att 
förhandla om ett antal frågor.
• Ny arbetstid, där det blir tvåskift 

på kaross, måleri och detaljen. På 
pressshallen blir det fyrskift.

• Nya skiftlag, där sannolikt alla 
i produktion kommer att få nya 
arbetskamrater.

• Omplaceringar, eftersom de be-
manningsanställda inte är jämnt 
fördelade i alla arbetslag blir 
det obalans mellan arbetslagen. 
Erfarenheterna från tidigare ned-
dragningar i produktion  visar att 
det kan bli ganska omfattande 
omplaceringar.

• Bemanningen, där det är osäkert 
i dagsläget om vi Volvoanställda är 
tillräckligt många för att fylla alla 
skiftlag på tvåskift.

Information
IF Metallklubben har ambitionen att 
komma ut i Trycket så snart det finns 
ny information att delge.


